
1,899
价格从

MYR

包含
全程機场

税+機上套
餐+20KG

行李津貼
+司机导游

小费

中国中国

五天四晚 璨享海南五天四晚 璨享海南
绽放海花岛 . 梦幻不夜城
中国海花岛+海洋乐园

千亿打造世界旅游版图、全球 28 大热门业态，大型主题乐园、与您见证这一刻的伟

大工程，夜晚璀璨的一面。

海昌梦幻海洋不夜城+三亚之眼摩天轮

景区主题项目以“海上丝绸之路”为主题，规划建设海棠湾、非洲海、波斯湾、孟加

拉湾、爪哇海、南中国海、滨水长廊和梦幻海洋剧场 8 大主题区.

南山文化 AAAAA 旅游区+海上观音

南山观世音, 一体化三尊, 持莲法身净, 持珠解脱心, 持箧般若光, 圆通法无尽.

直升机 1KM 飞行体验

来一场刺激的直升机飞行之旅.

槟榔谷黎苗文化 AAAAA 旅游区

全方位展示海南苗家原生态的生活场景. 海南黎苗民族文化的“活化石”.

舌尖上的美食&道地风味

海南四大名菜. 龙虾鲍鱼海鲜风味. 南山素斋.

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的
權力, 恕不預先通知。团队出发按最少 16 成人或以上成团 ；团员受促购买旅游保险，更添保障
需符合条款与条规



从吉隆坡机场雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国海南岛省省会 - 海口市.
午餐后，驱车前往三亚海棠湾，途经博鳌，有一方时空，让人忘却尘扰，漾起心灵的涟漪；在美丽的玉带湾，有一个你梦想的地方，面朝大海，她的名字叫【海

的故事】。“海的故事”不是一个纯粹的故事，而是一个特色酒吧，蕴含了极丰富的海的元素。 这里有：珊瑚屋，旧船凳，小马灯，还有一个老渔人；这里有：咖
啡，美酒，渔家菜，还有一段海的故事。这里还是网红最爱的打卡点。

来到【海昌梦幻海洋不夜城】围绕打造三亚全天、全季候“玩美度假”的发展理念，整个项目以“海上丝绸之路”为主题，将建成：海棠湾、非洲海、波斯湾、孟加
拉湾、爪哇海、南中国、滨水长廊、梦幻海洋剧场等主题分区。以海洋文化为特色，拥有 13 大娱乐项目、2 大剧
场秀、30 余场环球风情演艺、8 大主题餐厅、50 余家特色餐饮及 30 余家主题商品店铺。我们包含了此景区最为触目的【三亚之眼摩天轮】在 88 米高空上，
纵情尽览 360°国家海岸线壮景，将不夜城街景尽收眼底，景色璀璨无遗。晚上, 下榻三亚酒店。
（备注: 如遇”三亚之眼”摩天轮停止服务， 则改为欢乐剧场或飞行影院）

【南山文化 AAAAA 旅游区+含电瓶车】是一座展示中国佛教传统文化的大型园区。主要景点有南山寺、南海观音佛像、不二法门、观音文化苑、天竺圣迹、佛
名胜景观苑、十方塔林与归根园、佛教文化交流中心、素斋购物一条街等。尽管南山文化旅游区景点繁多，但壮观的 108米海上观音是当之无愧的亮点之一, 是
闻名全海南的“镇岛之宝”.
【鹿回头山顶公园（含景区电瓶车）】因一个美丽动人的传说而得名。山上雕塑了一座高 12 米、长 9 米，宽 4.9 米的巨石雕像。站在山上可俯瞰浩翰的大海，远
眺起伏的山峦，三亚市全景尽收眼底，景色极为壮观。

赠送体验【直升机1KM之旅】, 乘坐直升机的体验也太刺激了!（备注 : 如遇天气/个人原因不能乘坐， 恕不能现金回退 ！）
【海南槟榔谷黎苗AAAAA文化旅游区+电瓶车】创建于1998年，槟榔谷因其两边森林层峦叠嶂，中间是一条延绵数公里的槟榔谷地而得名。景区由非遗村、甘什
黎村、雨林苗寨、梦想田园四大板块组成.  槟榔谷景区内还展示了十项国家级非物质文化遗产，其中“黎族传统纺染织绣技艺”被联合国教科文组织列入非物质文化
遗产急需保护名录。槟榔谷还是海南黎、苗族传统“三月三”及“七夕嬉水节”的主要活动举办地之一，文化魅力十足，是海南民族文化的“活化石”。

早餐后, 前往【儋州海花岛】(3.5 小时) 中国海南海花岛，是世界 500 强恒大集团恢弘钜作，汇聚数百位国内外建筑大师，历时十二年， 斥资千亿打造而成，重
构世界文化旅游版图, 汇聚了全球 28 大热门旅游业态，倾力打造集主题乐园、度假酒店、购物美食、会议会展、滨海娱乐、文化演艺等于一体的一站式国际化度
假目的地。该岛由三个独立的离岸式岛屿组成，规划平面形态为盛开在海中的三朵花，故名为“海花岛”.
【海花岛景点巡游】：欧堡酒店 - 国际购物中心 - 植物园 - 奥特来斯 - 博物馆群 - 婚礼庄园 - 明清街 - 观光塔 - 希尔顿双子酒店 - 雪山水上王国 - 国际娱乐中心 -
海洋乐园 - 童世界 - 运动中心 - 会展中心 - 会议中心 - 欧堡酒店。
【童世界海洋乐园+表演】汇聚白鲸、海狮、企鹅、北极熊、海豚等全球多种海洋生物，展示众多鲨鱼种类，让游客与海洋生物零距离接触。入住【欧堡酒店】,
前往【明清风情饮食街(晚餐自理)】；餐后，前往【婚礼庄园】， 欣赏灯光秀(如取消，恕不预先通知)

早餐后，送往海口美兰国际机场，乘搭客机飞返吉隆坡， 祝君旅途愉快 ！

第 01 天 吉隆坡 ~ 海口 / 海的故事 / 海昌梦幻海洋不夜城 / 三亚                                                                                                 机上用餐/午/晚餐

第 02 天 三亚/ 南山文化 AAAAA 旅游区 / 鹿回头山顶公园                                                                                                                    早/午/ 晚餐

中国中国

第 03 天 三亚/ 直升机体验 1KM / 槟榔谷黎苗文化 AAAAA 旅游区                                                                                                       早/午 /晚餐

第 04 天 三亚/ 海花岛 + 童世界海洋乐园 + 婚礼庄园灯光秀                                                                                                                   早/ 午/ - 餐

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的
權力, 恕不預先通知。团队出发按最少 16 成人或以上成团 ；团员受促购买旅游保险，更添保障
需符合条款与条规

五天四晚

璨享海南

五天四晚

璨享海南

第 05 天 海花岛/ 海口 ~ 吉隆坡                                                                                                                                                               早/机上用餐



5D4N FANTASY HAINAN5D4N FANTASY HAINAN
HAINAN ISLAND . SANYA HAIKOU
CHINA HAIHUA ISLAND + OCEAN PARADISE
The proud of Hainan, invest hundreds of billions to create a world tourism map on the sea,

integrating 28 popular tourism in the world and created a large-scale one stop international

tourist and holidays destination, awaits for you !

HAICHANG DREAM OCEAN NIGHT CITY + SANYA “EYE”
A theme park built in “Maritime Silk Road “concept. Relax and enjoy the endless nightlife

after the sunset.

NANSHAN AAAAA CULTURAL ZONE
A peaceful place for visitors to pray and worship for health & prosperity.

HELICOPTER RIDE EXPERIENCE
Experience the Helicopter Ride once in your life time.

BINGLANG LI MIAO AAAAA CULTURAL TOURIST AREA
A theme valley display the original ecological life scenes of the Li & Miao minorities, also

known as the "living fossil" of the Li & Miao cultures & customs in Hainan.

DELICACY CUISINE & SEAFOOD GOURMET
Hainan Four Dishes, Seafood cuisine, Nanshan Vegetarian.

1,899
FROM

MYR

Include
All Airport Taxes + Meal

onboard + 20KG Luggage

Allowances + Tipping

CHINACHINA

The sequence of itinerary may vary on the actual tour and is subject to change without prior notice.
The above price is valid until DEC 2025 and subject to room availability at the time of reservation
Terms & Conditions Apply



Assemble at KLIA, depart for your pleasant flight to Haikou, Hainan Island, the capital of Hainan Province.
After lunch, coach heading to Boao, there is a place of time and space that makes people forget the dust and rippling the soul, her name is Sea Story. She is a
characteristic bar, which contains extremely rich elements of the sea. There are coral house, old boat bench, pony lantern, and an old fisherman; here have
coffee, fine wine, fisherman's food, and a story about the sea. Here is also the favorite check-in spot for Internet celebrities.
Proceed to Haitang Bay, tour of Haichang Dream Ocean Night City, an open theme park built in concept of “Maritime Silk Road”, African Sea, Persian
Gulf Theme zones such as the Bay of Bengal, Java Sea, South China, Waterfront Promenade, and Dream Ocean Theater. Featuring marine culture, it has 13
major entertainment projects, 2 major theater shows, more than 30 global style performances, 8 theme restaurants, more than 50 specialty restaurants and
more than 30 theme stores. Our tour included the most eye-catching - Sanya Eyes Ferris Wheel in this scenic spot. At 88 meters, you can enjoy the 360°
national coastline and enjoy the panoramic view of the city. Tonight, stay at Sanya Hotel.
(Remark : In case of Sanya Eyes Ferris Wheel not operating, it will replaced by Gallery Theatre or Flight Theater show)

Nanshan Cultural Tourism Zone + Buggy ride, a demonstration site of the National Civilization Scenic Spot. The key feature of the zone is the three sided
statue of Guan Yin Buddha. The bronze statue of Guan Yin Buddha stands 108 meters tall on a man-made island in the sea just off Nanshan. The main
attractions include Nanshan Temple, Nanhai Guanyin Buddha Statue, Fuji Garden, Ten Party Tallinn and Guigyin Garden, Buddhist Cultural Exchange
Center, and a vegetarian shopping street.
Luhuitou Peak Park + Internal Bus is named after a legend love story of Li minority. A huge stone statue with a height of 12 meters, a length of 9 meters
and a width of 4.9 meters is carved on the mountain. Standing on the mountain, you can overlook the vast sea and the rolling hills in the distance. You can
have a panoramic view of Sanya City, and the scenery is extremely spectacular.

In the morning, FREE Helicopter 1KM ride, the helicopter ride experience is also so exciting ! (There is no cash refund if stop operating due to reasons)
Binglang Valley Li Miao AAAAA Cultural Tourist Area + Buggy ride. The scenic area is composed of four major sections: Intangible Cultural Heritage Village,
Ganshili Village, Rainforest Miao Village, and Dream Garden. Ten national intangible cultural heritages are also displayed in the Binglang Valley Scenic Area,
among which the "Traditional Spinning, Dyeing, Weaving and Embroidery Skills of the Li Nationality" was recognized by the United Nations Inscribed by
UNESCO on the List of Intangible Cultural Heritage. it is full of cultural charm and is a "living fossil" of Hainan's national culture.

Coach heading to Danzhou Haihua Island, a magnificent masterpiece of the world's top 500 Evergrande Group, bringing together hundreds of domestic and
foreign architects. Constructing the world's cultural tourism map, it brings together 28 popular tourism industries in the world, and strives to create a one-
stop international holiday destination integrating theme parks, resort hotels, shopping and food, conferences and exhibitions, coastal entertainment,
and so on. The island is composed of three independent offshore islands, formed the shape as three flowers blooming in the sea.
Ocean Paradise + shows gathers a variety of marine life from around the world, such as beluga whales, sea lions, penguins, polar bears, and dolphins, and
displays different species of marine life, allows tourists to have close-distance contact with them.
Check-in Oubao Hotel, gather at the designated time, walking or take shuttle bus to Ming Qing Food Street - dinner at own expense. Thereafter, walk to
Wedding Manor to watch the light show (subject to availability). Free for own leisure or back to hotel.

After breakfast, transfer to Haikou Meilan Int’l Airport, bid farewell with Hainan Island.

Day 1 KLIA – HAIKOU / SEA STORY / HAICHANG DREAM OCEAN NIGHT CITY                                                                       MOB/L/D

5D4N 
FANTASY HAINAN

5D4N 
FANTASY HAINAN

CHINACHINA

Day 2 NANSHAN 5A CULTURAL TOURISM ZONE / LUHUITOU PEAK PARK                                                                                  B/L/D

Day 3 HELICOPTER (1KM) RIDE / LI & MIAO 5A CULTURAL ZONE                                                                                                      B/L/D

Day 4 HSANYA / DANZHOU HAIHUA ISLAND                                                                                                                                            B/L/-

Day 5 HAIHUA ISLAND / HAIKOU ~ KUALA LUMPUR                                                                                                                         B/MOB

Local Gourmet : Hainan 4 dishes, Lobster & Abalone Seafood, Nanshan Vegetarian                Complimentary : Daily 01 bottle of Mineral Water
The sequence of itinerary may vary on the actual tour and is subject to change without prior notice.
The above price is valid until DEC 2025 and subject to room availability at the time of reservation
Terms & Conditions Apply



出发日期 团费 （马币）

 02/8,   09/8,   30/8， 06/9 1899

13/9 2599

20/9,   27/9 2099

04/10 1999

11/10， 25/10 2199

18/10 2599

NOV:   01,   08,   15,   22,   29 2199

DEC:   06 2299

DEC:  13 2499

DEC: 20, 27 2899

中国中国

报名不退还订金   : RM500/人
BOOKING FEE  : RM500/person (non-
refundable)

团费全款: 发前 40 天付清
TOUR FARE FULL PAYMENT : 40 Days
Before Departure

10 人成团, 16 人以上派遣领队
Group depart based on Min.10 adults

21 人以上可独立成团(领队需补单房差).
Tour Leader will be assigned for group
16 adults and above

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的
權力, 恕不預先通知。团队出发按最少 16 成人或以上成团 ；团员受促购买旅游保险，更添保障
需符合条款与条规



中国中国

Single supplementary: RM550
      单间差：RM550

小孩不占床一律减 RM 100, 婴儿团票
RM400 

      Child no bed less RM100, Infant fare 
      RM400 nett

机票回程延期费用加 RM 600/人 
Deviation fee add RM600/PAX

此团费仅适用于马来西亚市场。

This tour fare is valid for Malaysian
market only.

酒店 Hotel： 准4星酒店 4-Star
海花岛: 欧堡酒店 (Oubao Hotel)，三亚维也纳国
际酒店 (Vienna Hotel Sanya Bay)或同级

海口 : 五指山国际酒店  (Haikou Wuzhishan
International Hotel) 或同级。

航班时刻表 FLIGHT DETAILS:
KUL/HAK OD614 0900/1235 
HAK/KUL OD615 1335/1715 

包含 : 全程机场税, 20KG 行李津贴, 机上用餐, 司机导游小费。
不含 : 1 个餐, 旅游保险, 单房差, 一切个人消费等。
Include: Airport Taxes, 20KG luggage allowance, Meal onboard, Tipping for Local Guide & Driver.
Exclude: 01Meal, Travel Insurance, Single Room Suppliment, and others expenses.

五天四晚 璨享海南五天四晚 璨享海南
绽放海花岛 . 梦幻不夜城

最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的
權力, 恕不預先通知。团队出发按最少 16 成人或以上成团 ；团员受促购买旅游保险，更添保障
需符合条款与条规

必须配合项目 (+RM200)：南山三面观音+电瓶车
Compulsory package (+RM200)： Guanyin of Nanshan + Buggy

推荐自愿自费：三亚宋城千古情歌舞秀(RMB300), 豪华船游三亚湾+啤酒/饮料任饮(RMB240), 红色娘子军表
演(RMB220)
Suggest Optional Tour ：Songcheng Eternal Love Show (RMB300/pax) or Sanya Bay night
cruise with unlimited soft drink / beer (RMB240/pax) or Red Detachment Performance
(RMB220/pax)

2 个购物站 ：海味馆，竹炭(或健康生活馆)
2 Shopping Stop: Fish Oil & Sea product center, Charcoal (or Healthy Living Centre).


